

16 June 2021

In-person tuition classes in Indigo resumes from 6 July 2021, Tuesday

The Multi-Ministry Task Force (MTF) announced on 10 June 2021 that as part of a calibrated reopening from Monday, 14 June 2021, we will move back to Phase 3 (Heightened Alert) in two steps.

In line with this and for students' safety, Indigo will begin the in-person tuition classes from **6 July 2021, Tuesday**.

The updated physical and online lesson timetable for Term 3 will be made available on our [website](https://indigo.com.sg/ay2021timetable/) (<https://indigo.com.sg/ay2021timetable/>) from 24th June 2021, Thursday.

What to expect in Term 3 at Indigo

Term 3 at Indigo will begin on 28 June 2021 and here's what to expect. Indigo will begin the academic phase of exam conditioning in preparation for those who will be taking their final year examinations and National examinations.

In this term, you can expect more intense revision sets and topical past year exam questions to help students bridge any learning gaps and to condition them to be exam ready.

Indigo Term 3 (2021) Dates

For Level	Term Start Date	Term End Date
JC 1	28 June 2021	10 October 2021
JC 2	28 June 2021	31 October 2021
Sec 1 – 4 IP	28 June 2021	10 October 2021
Sec 4 Express	28 June 2021	17 October 2021
Sec 1 – 3 Express	28 June 2021	10 October 2021

Booster Lessons in Term 3

Term 3 is an unusually fast paced term and students usually get lost in the midst of the increased school term activities and syllabus coverage. Indigo's Booster Lessons have been designed to enhance the coverage of the syllabus and to ensure that students stay ahead in terms of their exam skill set and knowledge. Please refer to <https://indigo.com.sg/double-lessons/> for the Booster Lesson dates in Term 3.

Centre Closure Days in Term 3

All our branches will be closed on National Day, 9th August 2021, Monday. Lessons will be as usual for the rest of the public and school holidays in Term 3.

Administrative Matters

Booking of Recorded Lessons as Replacement Lesson

In anticipation of a hectic schedule in the upcoming term, you can apply for an on-demand pre-recorded lesson for the lessons you missed via this link <https://indigo.com.sg/replacement-classes/>. Student can apply for this recorded lessons to replace their regular lessons for up to 4 times in a term.

You can also book for a physical within-the-week replacement class via this link <https://indigo.com.sg/replacement-lessons/>. The first class of each week begins on Tuesday and ends on Sunday. Upon successful submission of the form, it would mean that your booking is confirmed.

Access to Learning Management System (LMS)

Every Indigo student must have access to Indigo's LMS to obtain your online lesson details, pre-recorded lessons, upload assignments and receive marked assignments. Please contact us at 6634 2208 (during office hours) or email us at contact@indigogroup.com.sg if you are unable to access your learning management system.

You can visit <https://indigo.com.sg/wp-content/uploads/2021/06/Indigo-Online-Lessons-Manual-v2.0.pdf> for Indigo's LMS user guide.

Parent Webinars

We will continue to run parent webinars to keep you informed of the current education and examination trends, study tips, techniques, and strategies. The list of webinars will be updated here <https://indigo.com.sg/prospectus/parent-seminars/>. We encourage you to attend them and invite your non-Indigo friends to attend these webinars.

Orientation Sessions

To help you maximize your time, experience and materials in Indigo, we have put together an orientation session (online) for parents and students so you can understand how to use our resources to stretch and maximize your results. We encourage all existing students and parents to join us in these exclusive sessions designed for Indigo students and parents only. For more details and to register, please visit <https://indigo.com.sg/prospectus/parent-seminars/>.

Stay in Contact

Indigo's phone lines are open daily from 10am to 6.30pm. If you are unable to reach us, you can email us at contact@indigogroup.com.sg to schedule for a return call. We will be sending you important updates and information via SMS and email. Please ensure that your furnished details are accurate and up to date.

We want to hear from you!

Last but not least, we are very thankful that you have chosen to journey with us and have been very patient with us. We are still working on improving ourselves and to give you the best quality inside and outside of the classroom. Should you have any feedback or compliments, we love to hear them at <https://forms.gle/aN3XLR21KW8Qgr518> and will do our best to respond to where possible. Thank you!

Go Further!

The Indigo Team

16 June 2021

各位家长，

Indigo 7月6日全面恢复实体课

新加坡政府抗疫跨部门工作小组(MTF)于6月10日公布新加坡将逐步重返高警戒解封第三阶段。Indigo 将于7月6日，星期二，全面恢复实体课。实体课和网课的时间表都将从6月24日，星期四开始持续在此链接更新：[\(https://indigo.com.sg/ay2021timetable/\)](https://indigo.com.sg/ay2021timetable/)

敬请期待 Indigo 第三学期：

欢迎大家来到第三学期！第三学期的到来意味着 Indigo 将开启考试冲刺阶段，帮助学生准备年终考试和全国大考。在这个学期，大家可以期待更多复习练习和不同单元的考试练习，学生能够尽早缩小差距，更有信心应付考试。

Indigo 第三学期 (2021)

For Level 年级	Term Start Date 学期开始日期	Term End Date 学期结束日期
JC 1 高一	28 June 2021	10 October 2021
JC 2 高二	28 June 2021	31 October 2021
Sec 1 - 4 IP 中一至四直通车	28 June 2021	10 October 2021
Sec 4 Express 中四快捷	28 June 2021	17 October 2021
Sec 1 - 3 Express 中一至三快捷	28 June 2021	10 October 2021

第三学期加强课

第三学期将会是一个非常快节奏的学期。学生通常会因许多额外的活动、学校赶课程，课上讲的内容增加，而跟不上课程。Indigo 的加强课就是为了更好的概括内容，让学生在考试技巧和知识方面领先于同学们，而设计的。

请参考第三学期的助推课日期：<https://indigo.com.sg/double-lessons/>

补习中心休息日

Indigo 所有的中心都会在 2021 年 9 月 9 日、星期一、国庆日关闭。在其他的公共假期与学校假期都会照常营业。

行政事务

申请预录课程补课

为了更好地应付忙碌的第三学期，学生若错过平时的课程，可在以下链接申请查看预先录好的课程：<https://indigo.com.sg/replacement-classes/>。学生每学期共有四次机会申请预录课程。

登录 LMS

每个 Indigo 的学生必定会有进入 Indigo 特制学习平台 (LMS) 的户口。在 LMS 里，学生可以看到网课链接和申请到的预录课程、上传作业、下载批好的作业，等。

若您无法登录 LMS，请在办公时间致电 6634 2208，或电邮我们 contact@indigogroup.com.sg。

请参考以下的 Indigo LMS 使用手册：

<https://indigo.com.sg/wp-content/uploads/2021/06/Indigo-Online-Lessons-Manual-v2.0.pdf>。

家长网络研讨会

我们将持续积极推行更多网络研讨会，让家长们对流行的教育、考试趋势、考试小贴士、考试技巧、有进一步的了解。请在以下链接留意我们最新的网络研讨会，我们将会持续更新大家感兴趣的话题：

<https://indigo.com.sg/prospectus/parent-seminars/>。我们鼓励大家踊跃报名，你们也可以邀请非 Indigo 的学生朋友们参加研讨会。相信这些研讨会定能让大家收获匪浅！

入学说明会

为了让学生有更好的学习体验、更好地利用时间、Indigo 资料，我们将举办线上入学说明会教导学生如何有效利用资源提高成绩。我们鼓励所有都 Indigo 学生报名参加这些活动。欲知更多详情点击：

<https://indigo.com.sg/prospectus/parent-seminars/>。

保持联系

您可以在 Indigo 的办公时间（10am - 6.30pm）拨打 6634 2208 联系我们。若无法联系我们，请电邮 contact@indigogroup.com.sg 预约回电时间。我们将通过短讯和电邮方式传播重要信息。

我们想听听你的意见

最后，非常感谢大家的耐心和支持。我们会持续努力改进自己，带给大家更高质量的课程和服务。若有任何反馈或赞许，希望大家能及时反馈：

<https://forms.gle/aN3XLR21KW8Qgr518>，我们定会全力以赴尽快改进，给大家带来更优质的服务。谢谢！

让我们共同前进，走得更远！

Indigo 团队